SELECTA

The permanent solution for visible security marking!

Selectamark is the cost-effective way to secure your property. Once an item has been marked with Selectamark it stays marked. And permanent visible marking means a more effective deterrent.

Selectamark can be used with total confidence on a wide range of plastic surfaces such as IT and office equipment. It is equally effective at marking painted surfaces, aluminium, wood and glass.

Items are marked with the lettering of your choice, using any combination of letters and numbers. The mark is unique to you. Individual asset ID numbers can be included – at no extra charge!

SIMPLE TO USE

Selectamark takes only seconds to apply and is completely safe.

Individual disposable stencils are provided by us, punched through with lettering as specified by you. Letters are normally dot-matrix (see Fig 1) and from 4mm to 7mm in height. (Stencil type lettering and large sizes by special order). Each stencil can contain 1 or 2 lines, each line with up to 20 letters/numbers.

Stencils are supplied together with our unique blue Marking Compound (or white for marking black items). Simply stick the adhesive stencil to the item you wish to mark and apply the compound through the punched holes (see Fig 2). Within a minute the compound permeates into the surface. The stencil is then removed and discarded, leaving a neat visible and permanent unique identification mark (see Figs 3 & 4).

COST-EFFECTIVE

You have invested thousands of dollars in your IT, office and audiovisual equipment. For just a few dollars more you can protect this major investment from potential theft by using the Selectamark system – a cost effective and proven crime prevention measure. Permanently marked items are of no value to a thief and in fact pose a real risk for a thief to handle.

USERS

Worldwide, thousands of schools, hospitals, government departments and companies large and small have found value in using our system. In Hong Kong users include hundreds of the best schools and universities, technologically advanced hospitals and prudent private companies and public corporations. It is also the permanent marking system of choice for many Hong Kong Government departments.



The Hong Kong Police use
Selectamark to mark all IT equipment
throughout the Police Force!!



The Association of Police and Public Security Suppliers



"威喽"一永久性防盜記號套裝

"威嘜"永久性防盜記號套裝是市面上最先進,最有效和最節省成本的防盜 用品。只要你在財物上印有"威嘜"永久性防盜記號。這種保護識別記號可使盜 賊望而卻步,更有效地防止財物失竊。

"威嘜"適用於絕大部份的物件上(包括PVC、油漆、木、鋁和玻璃等),而且永不褪色,更可選定標記字句,比UV顏色筆更持久耐用,是防盜系統中信心的保證。你可按照自己獨特的編號,並選擇不同大小及不同組合的字母和數字印上你的物件上。此外,"威嘜"設計源自電腦系統,非常適合大集團公司及政府機構使用。

用法簡便

"威喽"用法簡單方便,絕對安全。顧客先選定印紙標貼上的字句,每張標 貼最多可容納20個字母或數字,單行或雙行均可,字母大小一般介乎4至10微米 (MM) 之間(顧客可特別要求較大字母或數字),字型方面可採用"dot-matrix"或 "stencil" (請參看下圖 Fig 1)

HMM DOT MATRIX SMM DOT MATRIX BMM DOT MATRIX FMM DOT MATRIX FMM DOT MATRIX FMM DOT MATRIX

(Fig 1)

"威嘜"另提供足夠藍色的標記溶液(或白色標記溶液用於黑色物件上),顧客只需將印紙貼在物件上,然後塗上標記溶液,一分鐘後撕去印紙,你指定的字句或數字將渗透在物件的表面上,成為永久的記號。效果清潔乾淨,而且記號永不褪色。(請參看下圖 Fig 2 及 3)

最有效最價廉的保障

閣下公司投資在先進的設備和儀器上可能所費不菲,現在只需少許代價就可以為閣下公司的財物提供額外的保障。印有"威喽"永久防盜記號的物件對於盜賊來說是沒有價值及難於收藏的。為了更有效保障及管理公司的財物,請即選用"威喽"永久防盜記號套裝。

我們的客戶

全世界有數以千計的政府機關、教育機構、醫療部門和大小不同的企業採用"威嘜"永久性防盜記號系統。香港一些醫院、專上教育機構、學校、甚至私人機構及大集團均採用本公司產品。香港特別行政區政府一些重要部門亦選用"威嘜"永久防盜記號套裝。





香港警察亦選用"威嘜"永久性防盜記號系統來保護警察部門內所有重要設備。

SELECTAMARK (HONG KONG) LTD

Tel: (852) 2519 4356 Fax: (852) 2519 8879 Email: info@selectamark.com.hk
Website: www.selectamark.com.hk





